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Protokół Nr 28/2022 

z posiedzenia komisji samorządowej odbytego w dniu 23 listopada 2022 r. 

 

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Renata Błaszczyk                                    

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności  

do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wziął Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk. 

Porządek posiedzenia: 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Pierzchnica; 

b. uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Pierzchnica z 

organizacjami pozarządowymi na rok 2023; 

c. zaliczenia drogi w Górkach do kategorii dróg gminnych i ustalenia  jej 

przebiegu. 

2. Zaopiniowanie projektu stanowiska Rady Miejskiej w Pierzchnicy w sprawie 

poparcia działań Rządu Rzeczypospolitej Polskiej dotyczących dochodzenia przez 

Polskę reparacji za szkody spowodowane przez Niemcy w czasie II wojny światowej. 

3. Sprawy różne. 

 
Ad 1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

             określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Pierzchnica i przedstawiła 

brzmienie projektu uchwały. Poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że sprawa dotyczy zwrotu kosztów dowozu dla rodziców, 

którzy dowożą swoje dzieci niepełnosprawne do szkół specjalnych. Wcześniej było tak, że się 

zwracało koszty z kilometra, później wprowadzono, że wyliczało się według wzoru, w którym 

jedną ze składowych była ustalana przez radę średnia cena paliwa. Teraz się zmieniło, że wraca 

się do poprzedniej wersji, że ustala stawkę za kilometr ryczałtowo niezależnie od tego ile pojazd 

spala paliwa. Stawka za kilometr nie może być niż ustalona na podstawie ustawy o transporcie 

drogowym przez Ministra Infrastruktury w rozporządzeniu w sprawie warunków ustalania oraz 

sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania do celów służbowych samochodów 

osobowych, motocykli i motorowerów nie będących własnością pracodawcy. Stawkę ustala 

rada drodze uchwały i może być ona wyższa niż ta ustalona przez Ministra. Proponuje się 

ustalenie stawki w takiej wysokości jak ustalił Minister. Jak podwyższy stawki Minister to rada 

zmieni stawki. Poinformował, że w gminie na dowozy dzieci niepełnosprawnych rocznie 

wydaje około 100 tys. zł. Część dzieci jest dowożona transportem zorganizowanym ale kilkoro 

dzieci rodzice sami dowożą. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie             

określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Pierzchnica w związku z tym 

przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii  

o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 
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Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie             

określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Pierzchnica. 

Ad 1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

             uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Pierzchnica z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2023 i przedstawiła brzmienie projektu uchwały. Poprosiła Burmistrza 

o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że tak jak co roku jest obowiązek uchwalenia takiego 

programu. Pewne obszary zadań są realizowane przy współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Realizowane są między innymi zadania w zakresie sportu prowadzenie klubu 

sportowego Polanie za pośrednictwem stowarzyszenia, prowadzenie szkoły społecznej  

w Drugni też za pośrednictwem stowarzyszenia czy realizacja programów profilaktycznych 

przez Społeczny Ruch Trzeźwości, czy programy dla seniorów, które realizuje  Fundacja Dom 

Seniora. Takie działania są realizowane w gminie  poprzez współpracę ze stowarzyszeniami. 

Żeby takie działania mogły być realizowane to taki program musi być uchwalony, który 

również określa zasady współpracy. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2023  

w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia 

rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2023. 

Ad 1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

             zaliczenia drogi o numerze ewidencyjnym 209 w Górkach do kategorii dróg gminnych 

i ustalenia jej przebiegu i przedstawiła brzmienie projektu uchwały. Przedstawiła uchwałę  

Nr 308/348/2022 Zarządu Powiatu w Kielcach z dnia 19 października 2022 r. dotyczącą 

wyrażenia opinii w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi na terenie Miasta i 

Gminy Pierzchnica. Poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że w związku z uzyskaniem dotacji na modernizację tej drogi 

i wykonaniem nawierzchni asfaltowej jednym z warunków pozyskania dotacji było, że ta droga 

będzie zaliczona do dróg gminnych, bo dotychczas miała status drogi wewnętrznej.  

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

zaliczenia drogi o numerze ewidencyjnym 209 w Górkach do kategorii dróg gminnych i 

ustalenia jej przebiegu w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto 

jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia 

drogi o numerze ewidencyjnym 209 w Górkach do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. 
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Ad 2.Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt stanowiska Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

         z dnia 28 listopada 2022 r. w sprawie poparcia działań Rządu rzeczypospolitej Polskiej 

dotyczących dochodzenia przez Polskę reparacji za szkody spowodowane przez Niemcy w 

czasie II wojny światowej i poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w tej sprawie. 

 Burmistrz poinformowała, że z wnioskiem o podjęcie takiego stanowiska wystąpił 

Starosta Kielecki. Około miesiąca wstecz takie stanowisko Rada Powiatu też uchwaliła i 

wystąpiono żeby też gminy podobne stanowiska podjęły. Mówił, że skutek tych działań jaki 

będzie to inna rzecz ale jest to słuszne, bo szkody były i to w różnych wymiarach.  

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu stanowiska Rady 

Miejskiej w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za 

wydaniem pozytywnej opinii o stanowisku Rady Miejskiej w Pierzchnicy z dnia 28 listopada 

2022 r. w sprawie poparcia działań Rządu rzeczypospolitej Polskiej dotyczących dochodzenia 

przez Polskę reparacji za szkody spowodowane przez Niemcy w czasie II wojny światowej. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o stanowisku Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

z dnia 28 listopada 2022 r. w sprawie poparcia działań Rządu rzeczypospolitej Polskiej 

dotyczących dochodzenia przez Polskę reparacji za szkody spowodowane przez Niemcy w 

czasie II wojny światowej. 

Ad 2.Sprawy różne. 

 Radna Renata Błaszczyk zapytała czy będą pieniądze na kamień na drogi. 

 Burmistrz powiedział, że wraz ze skarbnikiem projekt budżetu na rok przyszły został 

złożony. Wiele będzie zależało jak się ten rok zamknie czy się coś nie wydarzy. Po nowym 

roku będzie większa wiedza. Budżet jest bardzo napięty i w wielu miejscach niedoszacowany. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                 Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                                            Renata Błaszczyk 

 


